
 

 

 
Acta  de  la  Reunió  per  Videoconferència  de  la  Junta  Directiva  de  la  Unió  de 

Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears, celebrada el dia 17 de febrer de 2022. 
 
Sent les 11:00 hores del dia 17 de febrer de 2022, es celebra la reunió per videoconferència de la Junta Directiva de l’entitat, 
prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 15 de gener de 2022. 

 TERCER. Visita a Celsa ‐ Inquietuds Associats envers fàbrica. 

 QUART. Reunions de Zona / Situació no Associats. 

 CINQUÈ. Preparació Assemblea 2022 – Tancament Pressupost, Formació als Associats, Continguts, Assistents i 
Ponències.  

 SISÈ. Calendari 2022. ( Visita UAHE / Data Steel Net Forum BCN / Visita Raül / Visita Fàbrica / Estives? ) 

 SETÈ. Assumptes diversos. 

 
Assistents: 
Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Pol Salvador Poch, de Ferros Poch, S.A. 
Sr. Carles Gorriz Claraso de Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Jordi Gorgori Pàmies, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Angel Dorce Mora, de Hierros y Aceros de Mallorca, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
‐ 
 
Absents: 
‐ 
 
                                  
Els assistents, presents o representats, representen el 100% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 26 de gener de 2022. 
 

 SEGON. Informació sobre la Junta de la UAHE celebrada el 15 de gener de 2022. 
 
President i Vicepresidenta comenten els trets més rellevants de la reunió:  
 
‐ Es  presenten  les  estadístiques:  els  gràfics  d’evolució,  índex  de  les  vendes  i  els  estocs  fins  al  desembre  2021.  El 

President  troba  que  es  una  eina  molt  interessant,  però  si  es  treballa  correctament.  35  Associats  implicats. 
S’intentarà participar mes des de la Unió amb nous Associats partícips. 

‐ Es presenta el pressupost 2022:  
 S’incrementarà la Quota un 1% 
 Augment de la Quota Confemetal. 
 Es redueix l’import en formació. 
 S’estima un Superàvit per l’Steel Net Forum 
 Regularització de Quotes de centres de fora de la Unión. 

‐ Noves dates de l’Steel Net Forum: 23 i 24 de maig. 
 

 TERCER. Visita a Celsa ‐ Inquietuds Associats envers fàbrica. 
 
President comenta els trets més rellevants de la reunió: 
 
‐ 1er es  va  realitzar una  trucada per  concertar  la  visita,  que  va  respondre el  Sr.  Jose Angel Rey  tenint molt bona 

disposició a la trobada i que assistirien tots dos el dia 14 de febrer.  
‐ El President comenta a la Reunió que el canal de distribució s’ha de respectar i que el seu nom últimament sortia 

massa vegades en problemes dels magatzemistes. 
‐ Entenen que es tenen que comunicar millor amb nosaltres i això ha fallat últimament.  
‐ Estan disposats en participar en l’Assemblea.  
‐ Estan disposats a integrar‐se al màxim amb els seus clients, estan oberts a millorar.  
 
La Junta Directiva un cop explicada la reunió mantinguda amb Celsa, entén que la fabrica voldrà millorar el tracte amb 
els magatzemistes.  

 

 QUART. Reunions de Zona / Situació no Associats. 
 
Es continua fomentant les REUNIONS DE ZONA: 
 
Reunions al Baix Llobregat. 
Pendent reunió el 11 de març. 
Proposta de Bcn conjunta 
 
Reunions al Vallès. 
Pendent reunió el 24 de febrer. 
Proposta de Bcn conjunta 
 
Reunions a Tarragona. 
Pendent reunió el 22 d’abril. 
 
Reunions a Lleida. 
Pendent reunió el 25 de febrer. 
 
Reunions a Girona. 
Realitzada reunió el 02 de febrer. 
Pendent reunió el 06 d’abril. 
 



 
 

NO ASSOCIATS:  
 
Prudenci: El President es farà càrrec de la gestió. 
LST : El Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. farà una primera gestió amb la Gerent de la UAHE. 
Climent  (filla):  Es  realitzarà una  trucada al Daniel per part de  la Unió  i  es  veurà  la  implicació de  la  Ivette en  seguir 
formant part activa de la Associació. 
Almada: Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. – traslladada la informació al consell d’administració. 
 

 CINQUÈ.  Preparació  Assemblea  2022  –  Tancament  Pressupost,  Formació  als  Associats,  Continguts,  Assistents  i 
Ponències. 
 
Es realitzarà l’Assemblea Ordinària a l’Hotel Playafels de Castelldefels. 
Dia:   18 de març de 2022 
Hora:  De 10:00h a 13:30h  
Ponents:   Celsa – Sr. Luís Sanz 
 
La  Vicepresidenta  explica  a  la  Junta  Directiva  els  Cursos  que  s’ha  proposat  per  al  curs  2022  i  que  s’explicarà  en 
l’Assemblea.  
Es donarà en Assemblea la data tancada de la Visita a Megasa Saragossa i la Formació de Estives per part de ISEC. 
El  Tresorer  presenta  el  pressupost  per  presentar  a  l’Assemblea  amb  mes  inversió  en  formació,  en  reunions  per 
Associats i Sant Eloi. La Junta Directiva aprova el pressupost.   
 

 SISÈ. Calendari 2022. ( Visita UAHE / Data Steel Net Forum BCN / Visita Raül / Visita Fàbrica / Estives? ) 
 
Es posposa la visita a la reunió de Junta de la UAHE per més endavant.  
Steel Net Forum – Barcelona : 23 i 24 de maig. 
Es modifica la visita a les Cases d’Alcanar per realitzar la Junta Directiva el dia 17 de Juny. 
Es proposa el dia 05 de maig per la visita a MEGASA. Pendent de resposta. 
Es proposa el dia 27 de maig per la formació de ISEC. Pendent de resposta. 
 

 SETÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  NOUS TEMES:  

‐  Sortida a MEGASA: Es farà un servei de recollida del AVE a l fabrica. Dinar a càrrec de MEGASA. 
‐  Formació de Comissió carta a Fabrica. 
‐  UPM de moment NO ens Associem.  
‐  FECOCAT de moment NO ens Associem.  

 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió 
 

 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de                     Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.            Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


